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Til Bærum kommune. 
Angående områderegulering for Stabekk Sentrum, planid 2014007. 
 
Jeg har drevet klinikk på Stabekk i over 39 år og vært vitne til at øvre Stabekk ble mer eller mindre 
"nedlagt". 
Jeg måtte flytte klinikken min, Stabekk Nevrokiropraktiske, fra Gamle Drammensvei 48 til Gamle 
Drammensvei 36 i Januar 2015. 
Det har vært kostbart, men veldig vellykket.  
En av landets mest moderne klinikker innen kiropraktikk og funksjonell nevrologi ligger i 2 etasje i det 
gamle stasjonsbygget. Vi har investert i avansert digitalt røntgen, forskjellig diagnostisk utstyr og 
betjener pasienter fra hele landet, men mest fra nærmiljøet. 
Felles for de fleste er at de kommer med bil. 
Det er lett å oveflateparkere og de forskjellige butikkene er alle innen kort gåavstand. Dette skaper 
grobunn for at alle aktørene drar nytte av hverandre og skaper totalt mange arbeidsplasser . 
For oss på Stabekk Nevrokiropraktiske er det ekstremt viktig med lett tilgjengelige parkeringsplasser. 
Vi bidrar i høy grad til at hele Stabekk sentrum fungerer. 
Reduksjon av overflateplasser vil på sikt ta knekken på nedre Stabekk også. 
Det kan vel ikke være meningen. 
Mvh 
Kiropraktor med spesialitet i nevrologi. 
Finn Morten Halle DC,DACNB 
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